
2016D21625 INBRENG VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 

Binnen de vaste commissie voor Economische Zaken hebben de 
onderstaande fracties de behoefte vragen en opmerkingen voor te leggen 
aan de Minister van Economische Zaken over de aanbieding van het 
ontwerpbesluit tot wijziging van het Aanbestedingsbesluit in verband met 
de implementatie van aanbestedingsrichtlijnen 2014/23/EU, 2014/24/EU en 
2014/25/EU (Kamerstuk 32 440, nr. 91). 

De voorzitter van de commissie,
Vermeij 

De adjunct-griffier van de commissie,
Kruithof 
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I Vragen en opmerkingen vanuit de fracties  

Vragen en opmerkingen van de leden van de SP-fractie 

De leden van de SP-fractie willen over het ontwerpbesluit tot wijziging van 
het Aanbestedingsbesluit in verband met de implementatie van de nieuwe 
Europese aanbestedingsrichtlijnen enkele vragen stellen. 
Deze leden lezen in de conceptwijziging dat de erkenning van elektro-
nische handtekeningen op een goeddeels vergelijkbare wijze is geregeld 
als in de Europese verordening over het grensoverschrijdend gebruik van 
elektronische identificatiemiddelen en vertrouwensdiensten tussen de 
lidstaten van de Europese Unie (eidas-verordening). Zij vragen de Minister 
toe te lichten in hoeverre het wetsvoorstel dat de eidas-verordening 
implementeert verwijst naar de in dit besluit opgenomen bepalingen over 
elektronische handtekeningen of deze op een andere wijze beïnvloedt. 
Deze leden lezen dat aanvankelijk de lasten van het Uniform Europees 
Aanbestedingsdocument (UEA) werden geschat op € 10 miljoen, terwijl 
deze nu fors lager worden geschat doordat na de vastgestelde versie van 
het UEA nieuwe berekeningen zijn gedaan. Zij zijn benieuwd hoe deze 
zeer grote verschillen kunnen zijn ontstaan en op welke wijze een dermate 
grote afname heeft kunnen ontstaan. 
Deze leden lezen in de conceptwijziging bij onderdeel E dat een passend 
alternatief kan worden aangeboden voor een algemeen beschikbaar 
middel of instrument. Zij zijn benieuwd in welke gevallen voor een 
passend alternatief kan worden gekozen of welke voorwaarden voor een 
dergelijke afwijking bestaan. 

Vragen en opmerkingen van de leden van de CDA-fractie 

De leden van de CDA-fractie hebben naar aanleiding van het ontwerpbe-
sluit een aantal vragen en opmerkingen. 
Deze leden vragen de Minister naar de reden dat Nederland te laat is met 
het omzetten van de nieuwe Europese regels over publieke aanbeste-
dingen, waarvoor Nederland door de Europese Commissie op de vingers 
is getikt. Deze leden vragen wanneer de definitieve omzetting plaatsvindt. 
Lukt het de Minister om dit in ieder geval binnen twee maanden, de extra 
tijd die Nederland van de Europese Commissie krijgt, in orde te maken? 
Deze leden zouden graag de stand van zaken willen weten over drie 
moties die de Kamer heeft aangenomen. Het gaat om de motie Agnes 
Mulder c.s. over verhoging van de Europese aanbestedingsdrempels 
(Kamerstuk 34 329, nr. 14), de motie Agnes Mulder c.s. over uitbreiding 
van de Gids Proportionaliteit (Kamerstuk 34 329, nr. 15) en de motie 
Agnes Mulder c.s. over de aanbestedingsprocedures die te laat zijn 
ingetrokken (Kamerstuk 34 329, nr. 16). 
Ten aanzien van de motie Agnes Mulder c.s.(Kamerstuk 34 329, nr. 14) 
zouden deze leden graag horen wanneer de Minister in 2016 van plan is 
een verhoging van de Europese aanbestedingsdrempels te agenderen in 
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de Europese Unie en de resultaten hiervan met de Kamer te delen. Met 
betrekking tot de motie Agnes Mulder c.s.(Kamerstuk 34 329, nr. 15) 
zouden deze leden willen weten welke technische aanwijzingen zijn 
toegevoegd aan de Gids Proportionaliteit die eraan gaan bijdragen dat de 
nadruk minder komt te liggen op de prijs. Wat betreft de motie Agnes 
Mulder c.s.(Kamerstuk 34 329, nr. 16) willen deze leden weten of de 
Minister al gestart is met het inzichtelijk maken hoe vaak aanbestedings-
procedures in de afgelopen jaren te laat zijn ingetrokken en in hoeveel van 
die gevallen hierbij schadevergoedingen zijn uitgekeerd. Deze leden zijn 
namelijk benieuwd of de datum van 1 januari 2017, zoals beschreven in 
deze motie, zal worden gehaald. 
Deze leden lezen dat de beschrijving van de terminologie economisch 
meest voordelige inschrijving (EMVI) is aangepast omdat nu in de wet is 
geregeld dat EMVI de overkoepelende term is voor alle gunningscriteria. 
In de oude situatie stond EMVI voor het gunningscriterium beste 
prijs-kwaliteitverhouding en in de nieuwe situatie voor alle drie de 
gunningscriteria, te weten beste prijs-kwaliteitverhouding, laagste kosten 
op basis van kosteneffectiviteit en laagste prijs. Deze leden vragen of deze 
verandering voldoende is weergegeven in de Gids Proportionaliteit, zodat 
hier geen verwarring over kan ontstaan. Zij vragen ook op welke andere 
wijze de verandering van de terminologie EMVI wordt gecommuniceerd 
aan zowel de ondernemers als de aanbestedende diensten, zodat 
mogelijke fouten met de toepassing van EMVI kunnen worden 
voorkomen. 

II Antwoord/Reactie van de Minister  

III Volledige agenda  
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